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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 
KLASA: 024-02/24-02/8  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-12 

Samobor, 18. 12. 2024. 

 

ZAPISNIK 

35. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 18. prosinca 2024. 

godine u u GALERIJI PRICA, Trg Matice hrvatske 6, Samobor. 

 

Sjednica je započela u 17:00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospodo, gradski vijećnici i dragi kolege, 

predstavnici javnog informiranja, pozvani ste na 35. sjednicu Gradskog vijeća koju sam sazvao 

kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan 18. 12. 2024. godine u 17.00 sati.  

 

Molimo vijećnike da se tipkom „Prijava“ prijave u aplikaciju. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Davor Daničić, Irena Franceković, Ivan Horvat, Matija Hržić, Martin Komes, Tatijana 

Lenart, Darko Lisec, Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, 

Zvjezdana Sečen, Željko Stanec, Miran Šoić  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Nika Fleiss, Goran Gorše, Sanja Horvat Iveković, Đurđica Jančikić - 

opravdala izostanak, Marija Lindić - opravdala izostanak, Mihaela Slamar  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 14 vijećnika, a 7 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 35. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich - pročelnici Grada 

Samobora 

- Marijan Kižlin, zamjenik pročelnice Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Vedrana Tončić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Prije usvajanja Dnevnog reda sukladno članku 124. Poslovnika 

Gradskog vijeća trebamo - verificirati Zapisnika 34. sjednice Gradskog vijeća održane 4. 12 

2024. godine. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja ili primjedbi? 

 

Zatvaram raspravu. 

 

Započinje glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

"za") donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 4. 

prosinca 2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema, započinje glasovanje. 

  

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljstvu 

na području grada Samobora 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o novčanoj pomoći za opremu 

novorođenog djeteta 

3. Prijedlog odluke o subvencioniranju troškova prijevoza redovitih učenika srednjih 

škola za razdoblje od 1.1. do 31.12. 2025. 

4. Program rada Savjeta mladih Grada Samobora za 2025. godinu 

5. Prijedlog plana djelovanja  u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora 

u 2025. godini 
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6. Prijedlog provedbenog plan unapređenja zaštite od požara na području grada Samobora 

za 2025. godinu  

7. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, za 

pedagošku godinu 2023./2024. 

8. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za 

pedagošku godinu 2023./2024. 

9. Ostale informacije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, 

tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelnici, zamjeniku 

gradonačelnice, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora. 

 

Otvaram raspravu i započinju prijave za vijećnička pitanja. 

 

 

MARKO POŽGAJ - Dobio sam upit od mještana Samoborskog Otoka koji muku 

muče već jedno duže vrijeme s teretnim prijevozom. Kako i sami znate tamo su ceste katastrofa 

i u zadnje vrijeme je sve puno blata. Kontaktirali su i MUP, oni im kažu da ne mogu ništa oko 

toga jer ne postoji regulacija. Znači, dešava se to da sada čak i kroz centar sela s kamionima do 

četrdeset tona se voze, pa tako ako se tu može kako reagirati i korigirati. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Upoznati smo s problemom koji je stvarno ozbiljan i 

želimo tome stati na kraj da se to dovede u red. Nije to tako jednostavno, imamo nekoliko 

problema vezano za sami elaborat prometni. Komunalni redati su upućeni u sve to i izlaze na 

teren, ne mogu tamo stajati cijeli dan to je jasno svima. Stat ćemo toma na kraj, uskoro ćemo 

imati i sastanak s predstavnicima Mjesnog odbora i već znamo koji prijevoznici najviše koriste 

te prometnice koji su i uzročnici tog blata i prljavštine na cesti.   

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Da ne zatremo stare dobre običaje, prvo bih poželjela 

svima sretan Božić i Novu godinu, jer ne znam da li ćemo se vidjeti nakon današnjeg dana još 

ove godine. 

Imam dva pitanja. Jedno se odnosi na parkiranje u našem gradu. Znači po sadašnjoj 

uredbi parkiranje se vrši do 21 sat navečer u svim zonama. Mislim da nismo toliko siromašni 

Grad da ovisimo o novcima koji se skupljaju iza 16 sati pa do 21 sat. Ako bi oslobodili 

parkiranje u večernjim satima omogućili bi da roditelji bezbrižno dovedu svoju djecu na 

aktivnosti koje mogu imati u gradu od muzičke škole, sporta i svega ostalog, da u miru 

pogledaju neku predstavu ili bilo koje kulturno događanje koje se događa u gradu jer u 

protivnom stalno moraju gledati na to da li im je parkiranje isteklo ili nije. Eto, moj prijedlog 

je da se od 16 sati popodne ne naplaćuje parkiranje u Gradu. 

Drugo, imam pitanje u vezi unutar grada, vidjela sam da su se počele crtati oznake za 

autobuse, a i čula sam da je Autoturist otkazao neki koncesijski ugovor ili nešto takvo što su 

navodno imali s nama. To je sada rekla-kazala. Zanima me što se događa, da li ćemo uvesti 

neke kružne linije kao što je bilo govoreno, da se spoji Trg i Autobusni kolodvor pa bih vas 

molila za malo objašnjenja oko toga. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem gđi Franceković na prijedlozima i pitanjima. Što 

se tiče ovog parkiranja već smo bili nakon prošlog Vijeća razgovarali o toj temi i rekla sam da 

ćemo razgovarati s direktorom Komunalca i razmotriti sve vezano po tom pitanju pa ćemo ne 

nekoj od sjednica sljedećeg Vijeća ili Vama osobno dostaviti odgovor vezano uz vaš prijedlog. 
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Vezano uz prijevoz na području grada Samobora, Autoturist nije da je raskinuo ugovor 

ili nešto nego je po isteku koncesije u ugovoru je stavka bila do odabira novog pružatelja usluge 

da su oni dužni pružati uslugu prijevoza. Sve detalje oko funkcioniranja novog prijevoza na 

području grada ćemo dati uskoro našim građanima. Dakle, biti će jedna press konferencija gdje 

ćemo ih upoznati i s novim linijama i s načinom funkcioniranja i sve detalje. Kao što ste i sami 

primijetili pripreme su u tijeku, cilj je da to krene što prije, a za točan datum fali nam još 

nekoliko detalja po tom pitanju pa ćemo što je brže moguće informirati naše građane, ali vrlo 

skori jer je svima u interesu da to što prije krene i započne.   

 

ŽELJKO STANEC - Također, nadam se da se nećemo više vidjeti ove godine, svima 

čestitam sve najbolje za Božić i za Novu godinu.  

Sada imam dva pitanja namijenjena uglavnom za gradonačelnicu. U zadnje vrijeme 

nešto sam pročitao na društvenim mrežama pa da se ili demantira ili da se to potvrdi. Pitanje 

se isključivo odnosi na Upravu trgovačkog društva Komunalac, odnosno na direktora. Zanima 

me, da li je moguće dobiti, u pismenom obliku tražim, uvid visinu primanja, odnosno da li 

postoji neki ugovor jer se o nekim bonusima priča? Ne tvrdim da nešto postoji, ali da se to 

demantira i da se to potvrdi pa da mi se onda pismeno to dostavi, ako je to moguće. To je jedno 

pitanje. 

Drugo pitanje odnosi se, također, na Komunalac, nije Komunalac direktno vezan, vezan 

je možda i Grad Samobor, na najavu rješavanja deponije smeća, odnosno one plastike koja se 

krenula, mene se čini još dvadeset prve godine, odnosno niz godina i prije, a radi se o Royal 

Media. U kojoj je to fazi i da li se nešto po tom pitanju uradilo? Isto molim pisani odgovor, ne 

trebate sada odgovarati, već molim da mi se na ta dva pitanja pismeno odgovori.  

 

ZVJEZDANA SEČEN - Također, želim sretan Božić i sretnu Novu godinu, da 

provedete u miru i sa svojim bližnjima i da vam bude dobro i da nam svima skupa bude 

dvadeset peta dobra i uspješna. 

Dakle, imam pitanje vezano gradonačelnice vi ste nedavno najavili da Vodoopskrba i 

odvodnja otvara podružnicu u Samoboru i rekli ste da ćemo dobiti veliku dozu samostalnosti. 

Da li to znači da ćemo cijenu vode, tj. priključka na vodu da ćemo moći napraviti tipa da se 

ljudi pridruže jedan euro ili da budemo mi sufinancirali, odnosno da li mi odlučujemo o cijeni 

priključka i koja je to razina samostalnosti? 

 

PETRA ŠKROBOT - Vezano uz podružnicu i samostalnost podružnice ono što je 

moguće i što se inzistiralo u svim tim pregovorima s ViO da razina samostalnosti bude do te 

razine, odnosno da mi možemo donositi odluke o izgradnji infrastrukture. Dakle, kada radimo 

neku prometnicu da možemo donijeti odluku da se i tu mijenja cijevi od vode i gdje ćemo širiti 

mrežu. To je jedan dio odluka, zatim možemo donositi odluku o cijeni priključaka, ono što ne 

možemo donositi jer je to zakonski propisano, s obzirom da se cijela Hrvatska dijeli sada na 

uslužna područja, cijena vode na samom uslužnom području mora biti jedinstvena za to uslužno 

područje. Dakle, to ne bi bilo u ingerenciji podružnice ali izgradnja infrastrukture i sama cijena 

priključaka bi bila pod ingerencijom podružnice. Svi ti detalji trebali bi biti navedeni u 

društvenom ugovoru, a sada smo u fazi definiranja finalnih odrednica društvenog ugovora koji 

kada se dođe do faze da se ide u potpisivanje i uopće u takvu promjenu će biti prezentirano 

vijećnicima ovdje na Vijeću i ukoliko ta odluka prođe potpisujem. Dakle, to će ići na taj način, 

jer neću ja sada nešto raditi bez suglasnosti Vijeća ili uopće prezentacije pred vijećnicima i o 

razini samostalnosti i na koji način se to misli raditi. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Samo bih pitala, da li to znači da je podružnica jača od 

Vodoopskrbe i odvodnje, koja će biti kao glavni na tom jedinstvenom uslužnom području? 



5 
 

 

PETRA ŠKROBOT - U kojem smislu mislite jača? 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Mislim, da li to znači da će jedna biti cijena u Zagrebu 

priključka, a druga u Samoboru, treća u Jastrebarskom ili će to ipak biti sve jednako? 

 

PETRA ŠKROBOT - Za priključak će se definirati na razini podružnice, biti će 

ingerencija podružnice da definira cijenu priključka. Cijena vode na cijelom uslužnom 

području će biti jedinstvena.  

 

ZVJEZDANA SEČEN - Znači, podružnica će imati svoju samostalnost, kao da je 

vlastita firma. 

 

PETRA ŠKROBOT - Dakle, ono što sam rekla u društvenom ugovoru će biti točno 

specificirane razine samostalnosti koje će biti prezentirane ovdje vama. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Sve skupa je točno napisano u Zakonu o vodnom 

gospodarstvu. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Prije svega, ako se ne vidimo do kraja godine, svima želim sretan 

Božić i sretnu Novu godinu.  

Konkretno kada ste sada potaknuli temu vodoopskrbe samoborske, zanima me što je s 

Vodocrpilištem Strmec, u čije će to vlasništvo ući? S obzirom ako se sjetimo, ne ja, ali starije 

generacije, po pitanju samo onog samodoprinosa koje su Samoborci izdvajali je li to ostaje pod 

ViO Zagreb ili to ide pod našu firmu ili kakvo je rješenje.  

 

PETRA ŠKROBOT - Nećemo moći uzimati i pripajati nešto što nije naše, to je 

trenutno pod ingerencijom Vodovoda i odvodnje Zagreb. Dakle, to je u nekim prošlim 

vremenima na taj način regulirano i sada se tu neće vraćati vodocrpilište, to je gotovo 

nemoguće. Dakle, mi reguliramo odnose na području grada Samobora, a druga stvar 

vodocrpilište je trenutno na području druge jedinice lokalne samouprave. Mislim, nisam 

pravnik ali tu treba vidjeti koje su to mogućnosti. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Koliko ja znam primjerice situacija Sikirevci su čak na području 

druge župani, a ovi iz Vinkovaca imaju udio u tom vodocrpilištu po pitanju vlasništva, tako da 

mislim da se zakonski to može pa vas molim da to provjerite. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko nije javo za riječ zaključujem Aktualni sat.  

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prva točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o radnom vremenu u ugostiteljstvu na području grada Samobora. 

Pročelnica gđa. Martina Kovačić je nazočna na sjednici pa ako će biti pitanja može dati 

odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela Odbor  

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljstvu na području grada 

Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o radnom vremenu u ugostiteljstvu 

prilaže se ovom zaspisniku i njegov je dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Druga točka dnevnog reda – Prijedlog odluke o izmjenama i 

dopunama Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta. 

Gosp. Marijan Kižlin je nazočan na sjednici pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

HRVOJE PEMPER - Svima sretan Božić i Nova godina, neka bude uspješna i puno 

zdravlja. 
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Htio bih samo reći da podržavam svaku odluku o povećanju koje samo može donijeti 

dobro, ali isto tako smatram da iznos od petsto, odnosno šesto eura za prvo i drugo dijete je 

ipak premalo i da bi tu kao Grad Samobor ipak mogli više doprinijeti.  

Moj prijedlog je da se razmisli za sljedeću godinu, za sljedeće Gradsko vijeće koje će 

se održati u prvom ili drugom mjesecu, da se ipak te naknade podignu jer najosnovnije stvari 

roditeljima koje su neophodne poput kolica, stvari za presvući dijete itd., nema ispod sedamsto 

do devetsto eura. Smatram da bi tu mogli puno pomoći i pokazati dobru volju. 

 

ŽELJKO STANEC - Sada mi je mladi gospodin upravo uzeo tu ideju, naravno da je 

ovo za podržati bilo kakvo povećanje, pa ću to i podržati povećanje što se tiče novorođenčadi, 

ali je stvarno to premalo. Molim vas da probate razmislili ako je ikako moguće, a s obzirom na 

visinu proračuna od sto četrdeset milijuna eura da je to ipak jedan simbolični iznos, ne znam 

možda čak i trostruko veći od ovoga što ste ponudili. Premala je razlika između prvog i drugog 

djeteta. Kažem barem trostruku, ne znam možda tisuću i petsto, tri tisuće i pet tisuća eura po 

djetetu. To stvarno možemo napraviti kao jedan od bogatijih gradova jer nema toliko 

novorođene djece, a hvala Bogu da ih ima što više, pa mislim za jedan grad kao što je Grad 

Samobor ne bi to bio problem u proračunu. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zahvaljujem na prijedlozima. Definitivno samo razmatrali 

povećanje ali budući da zamjenik čeka drugo dijete pa da ne bi bilo da smo zbog njega 

povećavali naknade nismo se odlučili u to ići. Definitivno kada to prođe ćemo razmotriti da 

idemo u povećanje naknada. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Podsjetio bih naše vijećnice i vijećnike da za sve ovakve akte je 

organizirano i savjetovanje s javnošću. Dakle, po ovom aktu je bilo od prvog jedanaestog do 

drugog dvanaestog, to ste vidjeli i u materijalima, onda je trenutak da se mogu i ovakve 

primjedbe dati. Smatramo da je to na neki način prijedlog i primjedba da vidimo tokom godine 

da li se to može onda i promijeniti. 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o novčanoj pomoći za opremu novorođenog djeteta, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Treća točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o subvencioniranju 

troškova prijevoza redovitih učenika srednjih škola za razdoblje od 1.1. do 31.12. 2025. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja! 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o subvencioniranju troškova prijevoza redovitih učenika srednjih škola s područja grada 

Samobora za 2025. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o subvencioniranju troškova prijevoza redovitih učenika srednjih škola 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigla vijećnica Mihaela Slamar, ali 

se nije prijavila u sustav e- Glasovanje te i dalje imamo 14 vijećnika prijavljenih. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Četvrta točka dnevnog reda – Program rada Savjeta mladih Grada 

Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Samobora za 2025. godinu u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Programa rada Savjeta mladih prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Peta točka dnevnog reda - Prijedlog plana djelovanja  u području 

prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2025. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

PLAN 

 

djelovanja  u području prirodnih nepogoda za područje grada Samobora u 2025. godini u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Plana djelovanja prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Šesta točka dnevnog reda - Prijedlog provedbenog plan unapređenja 

zaštite od požara na području grada Samobora za 2025. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

PROVEDBENI PLAN 

 

unapređenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2025. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Provedbenog plana prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Sedma točka dnevnog reda – Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića 

Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 88/1, za pedagošku godinu 2023./2024. 

Ravnateljica gđa Josipa Milaković je nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor, Perkovčeva 

88/1, za pedagošku godinu 2023./2024., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je dio. 
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AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Osma točka dnevnog reda – Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića 

Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za pedagošku godinu 2023./2024. 

Ravnateljica gđa Martina Trošelj je nazočna pa ako će biti pitanja može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Zaključujem raspravu. 

 

Započinje glasovanje.  

 

Zatvaram glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića Izvor, Samobor, Gustava Krkleca 2, za 

pedagošku godinu 2023./2024., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD9.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Deveta točka dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

 Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 HRVOJE PEMPER - Na prošlom Vijeću sam zaboravio pitati pročelnika Aleksandra, 

bila su predviđena sredstva za uređenje groblja, čini mi se dvjesto pedeset tisuća eura, ako se 

ne varam. Ako mi možete samo nešto više reći o tome, to groblje (groblje u Samoboru) je 

stvarno već godinama zapušteno, je li se tu nešto planira i točno što?  

 

 PETRA ŠKROBOT - Već smo u više navrata na vijećima komentirali vezano uz 

groblja, ne samo Samoborsko groblje, nego i groblje u Svetom Martinu gdje je klizište, tamo 

je gotov projekt vezano uz sanaciju klizišta i u sklopu toga će se i proširiti određeni broj grobnih 

mjesta. Isto tako se kontinuirano radi na uređenju groblja u Otruševcu i stavka je u proračunu 

za groblje u Samoboru. Ono što moramo napraviti dobiti konzervatorske uvjete jel smo već 

razgovarali s njima, znate da je groblje pod zaštitom i u jednom trenutku smo ih pozvali na 

sastanak da vidimo što smijemo, što ne smijemo, da nam daju smjernice. To sada trebamo 

dobiti napismeno i onda krenuti s daljnjim koracima po pitanju uređenja groblja. Dakle, 

pozicija je planirana i predviđena su određena sredstva, vidjet ćemo koliko će biti sredstava tu 
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još potrebno, a ključno je od sam hortikulture na gradskom groblju zato što mnoga drveća 

oštećuju spomenike i imamo veliku problematiku po tom pitanju, a sve je pod zaštitom. Tu su 

nam sada ključni konzervatori, bilo je čak pitanja uz neku nadstrešnicu na mrtvačnici da kada 

je pogreb da obitelj ne stoje na kiši kada je loše vrijeme, no međutim to su nam konzervatori 

odmah na sastanku rekli da to ne dolazi u obzir da se stavi nadstrešnica već samo uređenje 

objekta pod konzervatorskim nadzorom i da ćemo daljnje smjernice dobiti. Dakle, sada 

krećemo s time i u daljnjim fazama ćemo vas izvještavati što i kako dalje, ali definitivno je 

ideja i želja da se to uredi sukladno smjernicama i mogućnostima. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sada imao nešto malo ležernije pa vas sve pozivam da se svi nakon 

sjednice uputimo u Samoborsku klet da se zajednički podružimo. 

U ime Predsjedništva Gradskog vijeća i u svoje osobno ime vama vijećnicima i našim 

suradnicima, stručnim službama, gradonačelnici i zamjeniku gradonačelnice zaželio bih sretan 

Božić i puno uspjeha u sljedećoj Novoj godini koja je vrlo brzo pred nama i nadamo se da ćemo 

se vrlo brzo vidjeti u novoj godini. 

 

PETRA ŠKROBOT - Želim vam svima zahvaliti na dosadašnjoj suradnji u ovoj 

godini, veselimo se još i narednom periodu i želim vam svima sretan i blagoslovljen Božić i 

Novu godinu, prije svega zdravlja, a ostalo sve nekako će doći. Hvala još jednom svima i 

nadam se da se brzo vidimo i da ćemo se družiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje 

sjednice je iscrpljen, zatvaram 35. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 18.45 sati. 

 

 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


